



**Article number / Artikelnummer: RFID-HANDSCANNER**

EAN number / EAN: 4250384764869

Freight category / Frachtkategorie: A

Hand scanner for RFID articles

Handscanner für RFID-Artikel

### Item description

Hand scanner for RFID articles

RFID UHF handheld reader incl. handle

Our handheld scanner is used to read and uniquely identify RFID items from distances of up to several meters without contact.

This is not only used for single items, but also as a complete pulse reading to optimize counting and checking processes, as well as to track movement and usage histories of the individual product.

#### Benefits:

- Simplification of the annual inventory
- Acquisition of valuable additional information, such as service life and usage time of the products
- Disposition and control in the shortest possible time
- Avoidance of manual input errors
- Reduction of material shrinkage
- Reliable bulk recording without visual contact
- Unique identification of all materials, no manual data maintenance necessary

### Artikeltext

Handscanner für RFID-Artikel

RFID UHF Handreader inkl. Griff

Unsere Handscanner wird dafür verwendet, RFID Artikel aus Entfernungen von bis zu mehreren Metern, berührungslos zu lesen und eindeutig zu identifizieren.

Dies dient nicht nur für einzelne Artikel, sondern auch als komplette Pulklesung, um Zähl- und Prüfvorgänge zu optimieren, sowie Bewegungs- und Nutzungsverläufe des einzelnen Produkts zu tracken.

#### Vorteile:

- Vereinfachung der jährlichen Inventur
- Gewinnung wertvoller Zusatzinformationen, wie Lebensdauer und Einsatzzeit der Produkte
- Disposition und Kontrolle in kürzester Zeit
- Vermeidung von manuellen Eingabefehlern
- Reduzierung des Materialschwunds
- Zuverlässige Pulkerfassung ohne Sichtkontakt
- Eineindeutige Identifikation aller Materialien, keine Datenpflege von Hand nötig

\* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

\* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.